





公司背景 / Company Background

神 計 科技自一九九五年成立以來,一直致力為不同規模的大小企業,提供全方位的優質電訊服務及相關產品。

經歷八年蛻變,權訊科技業務迅速增長,已為客戶安裝了愈萬套電話系統,以及舖設了總數逾十萬條電話線,並由初期的話音通訊服務公司,成長為全方位的電訊服務企業,所提供的多元化服務包括「專線通」國際長途專線、語音通訊、IDD國際電話及數據通訊服務等,務求滿足客戶在業務經營方面的每項細微的通訊需要。

S et up in 1995, PowerTech has been delivering all-rounded premium telecommunication services and related products to companies of all sizes in HongKong.

Over these years of development, PowerTech's growth is tremendous with business records of having installed tens of thousands of telephone systems and built more than a hundred thousand telephone lines. PowerTech has evolved from a service provider of voice communications in the early days to a versatile service provider now that is able to offer diversified integrated communication solutions including D-line Service, IDD calling service, voice and data communication solutions.

專業優勢 / Professional Excellence

柱主 計 科技所提供的一站式電訊服務全面周到,由一台桌上電話機、IDD國際電話、以至日常電腦通訊服務、辦公室支援服務等均一應俱全,令貴客一勞永逸,安枕無憂。

權訊科技擁有世界一流的專業工程人員,他們不但具備豐富的電訊經驗,更熟知本港企業的電訊需要,能為客戶度身剪裁切合需要的稱心方案。

權訊科技深明科技發展一日千里, 故不惜工本大力投資於開發及更新先進的通訊科技,不斷提升服務質素。

權訊科技了解優質客戶服務的重要性,深明客戶服務及技術支援兩方面必須結合,才能提供全面快捷的服務。因此,權訊科技的電訊技術人員均同時擁有專業的客戶服務精神,隨時聆聽你的需要,竭誠提供親切又專業的服務。

PowerTech's one-stop service provides comprehensive telecom solutions for all kinds of business needs ranging from just a telephone set, to IDD Calling service, daily telecom and office communication service. Customers can simply be worry-free and concentrate on their business.

PowerTech is powered by competent teams of world-class telecom professionals whose expertise includes more than a rich portfolio of related telecom work. It also includes a thorough understanding of what local enterprises need for telecom services. PowerTech is able to deliver tailor-made telecom solutions that cater for the specific needs of each enterprise.

PowerTech knows best the swift development of technologies. Investments are constantly made in developing and upgrading telecom technologies in order to enhance and improve service quality.

PowerTech cares greatly for the interests of its customers and therefore places customer service as a priority in its service philosophy. PowerTech understands that comprehensive and efficient services are only possible when customer service and technical support are closely knifted together. At PowerTech, telecom professionals are all well-trained in customer service and



經營理念 / Mission Statement

本達 言刊 科技深信,當全球邁向一體化,世界化為地球村,電訊服務已成了大小企業商場致勝不可或缺的重要一環。因此,權訊科技一直致力網羅優秀的電訊專才,開發尖端的電訊科技,了解客戶的通訊需要,並本著以客為尊的精神,竭誠與客戶攜手「建基香港,面迎中華,邁向世界」!

W Ith the world fast becoming a globalized entity, PowerTech firmly believes that telecommunications play a key role in the success of many large and small-sized enterprises. PowerTech is committed to building a future of communication that is "from Hong Kong to the mainland and extend to the rest of the world", through the recruitment of first-rate teams of telecommunication professionals; state-of-the-art technology; understanding of customers' communication needs and the provision of highly customer-led services.



産品與服務

「專線通」國際長途專線 D-Line Service

1591國際長途電話 IDD1591 Calling Service

語音通訊 Voice Communications

數據通訊
Date Communications



●「專線通」國際長途專線 D-Line Service

採用語音網關技術(VoIP),在保持話音清晰的同時,大大降低中港長途電話費。

B uilding on the technology of VoIP; Delivering highest voice quality and reducing phone bills on communication between HongKong and the mainland enormously.

● 數據通訊 Data Communications

包括辦公室內一切電腦硬件及軟件的配置、網路舖設、互聯網、內聯網等資訊科技整體解決方案,因應客戶的需要,提供度身訂造的服務。

Delivering all-rounded office-related support including computer hardware and software, network architecture, total solutions for information platform such as internet and intranet. The specific needs of customers are fulfilled with a high level of commitment to customization.

● 1591 | 國際長途電話

提供世界各地的IDD直撥服務及IDD國際電話卡、覆蓋全面,靈活方便。

Providing IDD direct calling and calling card services, enabling global telecom coverage any time anywhere.

● 語音通訊 Voice Communications

包括按鍵電話系統(KTS)、自動電話交換機(PABX)、電話計費系統(Call Accounting System)、語音郵箱(IVRS)、視像會議等產品配置,以及有關的安裝及維修服務。

Providing keyline Telephone System (KTS), Private Automatic Branch Exchange (PABX), Interactive Voice Response Systems (Call Accounting System), Voice Mail (IVRS) and Video Conferencing, and all related installation and maintenance services.

表現卓越超凡

助你溝通無間

Distinctive performance

For Continuous Communication